

**CSTM 2023 Montréal – Moving Forward after 25 years of evolution. [Registration](#)**

- Don't Miss the CSTM AGM Breakfast - Saturday May 27<sup>th</sup> 0730 - Montreal Room ([agenda](#))
- Don't forget to download the [DRYFTA](#) application in preparation to the conference!

**CSTM 2023 Social Events: see conference [website](#)**

- **Fun Run** Thursday 25 May.
- **President's Reception** Thursday May 25<sup>th</sup> at nominal cost of \$20.00. **Registration required!**
- **Poster Presentations** Friday May 26<sup>th</sup> in the Fortifications Room.
- **Exhibitor's Reception** Friday May 26<sup>th</sup> Cocktails and hors d'œuvres will be available. **Registration required!**

**Conference Sessions Available in French**

Please note that all the conference plenary sessions and at least one session in each time slot will be translated so that a French session will always be available during the conference except for the oral abstracts on the last day. See the [updated program](#) showing the sessions that will be translated.

**CSTM 2023 Sponsors:** CSTM 2023 Conference Organizing committee are very grateful to the sponsors who are making this conference possible.

<b>Platinum Sponsor</b>	<b>Silver Sponsor</b>	<b>Bronze Sponsor</b>
CSL Behring Canada	Octapharma	AstraZeneca
Grifols Canada	Takeda Canada	Cerus Corporation
QuidelOrtho		Fresenius Kabi Canada
		Roche

**Upcoming Educational Events :** [ISBT Gothenburg](#) is a 5-day face-to-face transfusion medicine congress to be hosted in Gothenburg, Sweden, from **June 17-21, 2023**. This will be an enriching educational experience for transfusion medicine professionals with up-to-date research data, lectures from experts in the field, high-quality scientific content, high-value interactions between professionals, and relevant peer-to-peer networking.

- Access to the ISBT website is included to members as part of the CSTM affiliate membership with ISBT.

**Volunteer opportunity:** Do you have an interest in developing Grant Writing skills? The CSTM Executive is looking for individuals who can help CSTM with writing grant applications. There are Board members willing to offer support in reviewing the written grant applications before submission.

**Check it out:** The CSTM [Careers](#) page for any current job postings.

**CSTM Members: Forgot your password?**

The "forgot your password" feature is now available on CSTM member websites.

**Recent Blogs:**

Check out the latest "Meet the Board" Blog: Click [HERE](#) to learn about Joanna McCarthy and the President position.

Thank you to the **CSTM Educational Sponsor** Bio-Rad Laboratories!

**What else? Check out the [CSTM Website!](#)**



## SCMT 2023 Montréal – Regard vers l'avenir après 25 ans d'évolution. [Inscription](#)

- Ne manquez pas le petit déjeuner de l'AGA de la SCMT - samedi 27 mai à 7 h 30 - salle Montréal ([ordre du jour](#))
- N'oubliez pas de télécharger l'application [DRYFTA](#) en préparation au congrès !

## Événements sociaux de la SCMT : [le site Web](#)

- **Course à pied 5km** : Le jeudi 25 mai 2023
- **Réception du président** le jeudi 25 mai au coût de 20 \$. **Inscription requise.**
- **Présentation des affiches scientifiques** le vendredi 26 mai à la Salle des Fortifications
- **La réception des exposants** pour prendre un verre et manger des hors d'œuvres, le vendredi 26 mai. **Inscription requise.**

## Séances du congrès disponibles en français

Veillez noter que toutes les séances plénières du congrès ainsi qu'une séance dans chaque créneau horaire seront traduites afin qu'une séance en français soit toujours disponible pendant le congrès, sauf les résumés oraux de la dernière journée. Veuillez consulter [le programme mis-à-jour](#) pour connaître les séances qui seront traduites.

**Commanditaires – SCMT 2023** Le comité organisateur du congrès SCMT 2023 est très reconnaissant aux commanditaires qui rendent ce congrès possible.

Commanditaires Platine	Commanditaires Argent	Commanditaires Bronze
CSL Behring Canada	Octapharma	AstraZeneca
Grifols Canada	Takeda Canada	Cerus Corporation
QuidelOrtho		Fresenius Kabi Canada
		Roche

**Événements éducatifs à venir : [ISBT Gothenburg](#)** est un congrès de 5 jours sur la médecine transfusionnelle qui se tiendra à Göteborg, en Suède, du **17 au 21 juin 2023**. Il s'agit d'une expérience éducative enrichissante pour les professionnels de la médecine transfusionnelle avec la présentation de données de recherche à jour, des conférences d'experts, un contenu scientifique de haute qualité, des interactions de grande valeur entre professionnels et une opportunité de réseautage entre pairs.

- L'accès au site Web de l'ISBT est inclus pour les membres dans le cadre de l'adhésion affiliée de la SCMT à l'ISBT.

## Possibilité de bénévolat :

Avez-vous un intérêt à développer les compétences pour la rédaction de demandes de subventions? La direction de la SCMT est à la recherche de personnes qui peuvent aider la SCMT à rédiger des demandes de subvention. Il y a des membres du Conseil d'administration qui peuvent aider à réviser les demandes de subvention écrites avant de les présenter.

## Jetez un coup d'œil :

La page [Carrières](#) de la SCMT pour toutes les offres d'emploi actuelles.

**Membres de la SCMT - Mot de passe oublié?** La fonction "mot de passe oublié" est maintenant disponible sur les sites Web de la SCMT.

## Blogues récents :

Découvrez le dernier blogue « Meet the Board »; [ICI](#) pour en savoir plus sur Joanna McCarthy et le poste de la Présidente de la SCMT. (*En anglais seulement*)

Merci au **Commanditaire éducatif**, Bio-Rad Laboratories

Quoi d'autre ? Consultez [le site Web de la SCMT](#) !

